

Clause 46: This amendment would redesignate the present Part I (sections 7 to 24) as Part II.

Article 46. — Regroupement des articles 7 à 24 sous la partie II.

Copyright Act

Loi sur le droit d'auteur

Clause 47: This amendment would do away with the need for sealing certificates and certified copies.

Article 47. — Supprime l'obligation d'apposer le sceau sur les certificats délivrés et copies certifiées par le Bureau du droit d'auteur.

Clause 48: Section 51 reads as follows:

"51. There shall be a seal of the Copyright Office and impressions thereof shall be judicially noticed."

Article 48. — Texte de l'article 51 :

"51. Est établi un sceau du Bureau du droit d'auteur, dont les empreintes sont admises d'office."

Clause 49: This amendment is consequential on the proposed abolition of the requirement that certificates issued by the Copyright Office be sealed.

Article 49. — Découle de la proposition visant à supprimer l'obligation d'apposer le sceau sur les certificats délivrés par le Bureau du droit d'auteur.

Clause 50: (1) This amendment would bring the wording of subsection 54(1) into line with existing practice under which entries are made on microfilm and not in "books" and there is only one register.

Article 50, (1) — Reflète la pratique courante de faire les inscriptions sur microfilms et non dans des livres. Tient compte de l'existence d'un seul registre.

(2) These amendments, which would substitute "Register" for "registers", are consequential on the amendment proposed by subclause (1).

(2). — Découle de la modification qui figure au paragraphe (1). Met le mot « registre » au singulier.